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Voorstel van het lid Vijlbrief (D66) tot het stellen van feitelijke vragen 
aan het CPB over zijn budgettaire analyse van de Voorjaarsnota en tot 
het vragen van een ex post doorrekening van de Voorjaarsnota

Aan: Commissie Financiën cie.fin@tweedekamer.nl

Verzonden: woensdag 14 mei 2025 10:24
CC: Vijlbrief, J.A. (Hans) <j.vijlbrief@tweedekamer.nl>
Onderwerp: Re: Feitelijk vragen CPB raming

Veel dank! 

De verzoeken zouden dus zijn: 

- Het lid Vijlbrief verzoekt om het Centraal Planbureau te vragen ook een ex 
post doorrekening te laten uitvoeren en daarmee de koopkrachteffecten 
van de Voorjaarsnota in beeld te brengen.

- Het lid Vijlbrief verzoekt om feitelijke vragen te stellen over verschenen 
publicatie van het CPB (Budgettaire analyse Voorjaarsnota 2025 | CPB.nl). 

De feitelijke vragen kunnen wat ons betreft samen oplopen met de feitelijke 
vragen aan het ministerie van Financiën op de VJN2025 qua tijdspad. 

Hartelijk groeten, 

Van: Commissie Financiën 
Datum: dinsdag 29 april 2025 om 15:09
Aan: -----@tweedekamer.nl>
CC: 
Onderwerp: RE: Feitelijk vragen CPB raming

Dag           ,

Bij de Voorjaarsnota 2025 heeft de minister van Financiën geen stukken gevoegd 
afkomstig van het CPB. In de reguliere behandeling door de Kamer van de VJN is 
dus ook geen feitelijkevragenronde aan het CPB voorzien.

Als daaraan behoefte zou bestaan, zou jullie fractie via de procedurevergadering 
van de commissie Financiën een voorstel kunnen doen tot het stellen van 
feitelijke vragen aan het CPB. Zoals in de afgelopen jaren jullie fractie ook telkens
in de PV FIN voorstelde om feitelijke vragen te stellen over het CEP.

Ik neem aan dat jij bedoelde om feitelijke vragen te laten stellen over deze, 
vandaag verschenen publicatie van het CPB: Budgettaire analyse Voorjaarsnota 
2025 | CPB.nl. Als je een voorstel stuurt voor de commissie-regeling van 
werkzaamheden wil je daar dan ook naar verwijzen?

Ik zag ondertussen ook jouw andere mail, waarin je namens Hans dit verzoek 
deed:

https://eur06.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.cpb.nl%2Fbudgettaire-analyse-voorjaarsnota-2025&data=05%7C02%7Ccie.fin@tweedekamer.nl%7C2874b7f299db4824050e08dd92c0a4b7%7C238cb5073f714afeaaab8382731a4345%7C0%7C0%7C638828078264714206%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=9K79U8En2EOrhvXkD9qb8RBYQLgrX64tzheaOWkKdKc%3D&reserved=0
https://eur06.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.cpb.nl%2Fbudgettaire-analyse-voorjaarsnota-2025&data=05%7C02%7Ccie.fin@tweedekamer.nl%7C2874b7f299db4824050e08dd92c0a4b7%7C238cb5073f714afeaaab8382731a4345%7C0%7C0%7C638828078264714206%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=9K79U8En2EOrhvXkD9qb8RBYQLgrX64tzheaOWkKdKc%3D&reserved=0
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- Het lid Vijlbrief verzoekt om het Centraal Planbureau te vragen ook een ex 
post doorrekening te laten uitvoeren en daarmee de koopkrachteffecten 
van de Voorjaarsnota in beeld te brengen. 

Ik kan me voorstellen dat het handiger is om beide verzoeken in een mail op te 
nemen.

Met vriendelijke groet,

Griffier van de vaste commissie voor Financiën 

Van: Vernooijs, Marloes <m.vernooijs@tweedekamer.nl> 
Verzonden: dinsdag 29 april 2025 14:05
Aan: Commissie Financiën <cie.fin@tweedekamer.nl>
Onderwerp: Feitelijk vragen CPB raming

Beste, 

Klopt het dat de feitelijke vragen over VJN ook aan het CPB gesteld kunnen 
worden nav de raming of moeten we dit bij de PV apart aanvragen? 

Alvast dank! 
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